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PROTOKÓŁ  

z  VI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 18 kwietnia 2019 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1230. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Sołtys Sołectwa Kamieniki 

Dyrektor PZD – Robert Piątek  

Członek Zarządu Powiatu Sieradzkiego – Tomasz Baliński 

Radny Powiatu Sieradzkiego – Michał Ławniczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad VI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach 
poprzez zmianę jej siedziby i zmiany aktu założycielskiego tej szkoły. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków obowiązującego na terenie Gminy Brąszewice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Brąszewice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Brąszewice na lata 2019-2030. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad VI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  
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Ad. 2   

Wójt Gminy poprosił o rozszerzenie porządku obrad o punkt:  

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy z Lasami Państwowymi w zakresie bieżącego 

utrzymania drogi oznaczonej numerami L9-10P w Leśnictwie Orły Nadleśnictwo Złoczew. 

Członek Zarządu Powiatu Sieradzkiego – Tomasz Baliński poprosił, aby na początku sesji oddać głos 

przedstawicielom Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad po 

rozszerzeniu. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

1. Otwarcie obrad VI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 
Brąszewicach poprzez zmianę jej siedziby i zmiany aktu założycielskiego tej szkoły. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków obowiązującego na terenie Gminy Brąszewice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Brąszewice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Brąszewice na lata 2019-2030. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy z Lasami Państwowymi w zakresie 
bieżącego utrzymania drogi oznaczonej numerami L9-10P w Leśnictwie Orły Nadleśnictwo 
Złoczew. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Wójt Gminy powitał przedstawicieli Powiatu Sieradzkiego. Wyraził zdanie, że każda droga powiatowa 
na terenie Gminy Brąszewice (poza wyremontowanym odcinkiem Pipie – Marianów, który został 
wsparty finansowo przez Gminę Brąszewice) wymaga kompleksowego remontu. Przedstawił zły stan 
dróg relacji: Brąszewice (ul. Sieradzka) – Zwierzyniec, Czartoria – Godynice, Godynice – Klonowa, 
Godynice – Starce, Brąszewice – Błota, Brąszewice (ul. Zabrodzie) – Żuraw – Kamieniki, Brąszewice (ul. 
Starowiejska) – Chajew – Bukowiec, Czartoria – Wólka Klonowska, Starce – Robaszew. Wyraził sprzeciw 
wobec propozycji przejęcia drogi Czartoria – Wólka Klonowska w obecnym stanie przez gminę. Poprosił 
Radnego Powiatowego Michała Ławniczaka o obecność na sesjach Rady Gminy. 
Członek Zarządu Powiatu Sieradzkiego – Tomasz Baliński,  Dyrektor PZD – Robert Piątek oraz Radny 

Powiatu Sieradzkiego – Michał Ławniczak zabrali głos w odpowiedzi na kwestie poruszone przez Wójta 

Gminy.  

Radny Józef Toruński przedstawił zły stan drogi relacji Brąszewice – Kamieniki. 
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Radny Adam Laskowski dopytywał o remont drogi Czartoria – Wólka Klonowska. 

Radna Grażyna Dobruchowska wyraziła zdanie, że w Godynicach potrzebne jest przejście dla pieszych 

obok remizy OSP oraz próg zwalniający obok szkoły. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił zły stan drogi relacji Brąszewice – Kliczków, spękania ul. 

Sieradzkiej w Brąszewicach oraz zły stan poboczy przy drogach powiatowych. 

Radny Bartłomiej Kuś zapytał o możliwość budowy zatoczki przy szkole w Brąszewicach. 

Przedstawiciele Powiatu Sieradzkiego udzielali odpowiedzi na wnioski Radnych informując, że powiat 

nie ma pieniędzy na sprostanie wszystkim oczekiwaniom. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach (11:20) 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z V sesji Rady Gminy. 

Ad. 4   

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 27 marca 

2019 r. do 17 kwietnia 2019 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach poprzez zmianę jej siedziby i zmiany aktu 

założycielskiego tej szkoły. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VI/32/2019 z dnia 18 

kwietnia 2019 r. w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach 

poprzez zmianę jej siedziby i zmiany aktu założycielskiego tej szkoły. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VI/33/2019 z dnia 18 

kwietnia 2019 r. w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków obowiązującego na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Brąszewice. 

Radna Justyna Brąś zadała pytanie dotyczące finansowania gospodarki odpadami. 

Sekretarz Gminy udzieliła odpowiedzi. 

Radny Józef Toruński zapytał o możliwość odbioru dużych opon rolniczych. 

Wójt Gminy przedstawił zasady gospodarowania odpadami. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 
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Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VI/34/2019 z dnia 18 

kwietnia 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Brąszewice. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VI/35/2019 z dnia 18 

kwietnia 2019 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VI/36/2019 z dnia 18 

kwietnia 2019 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2019-2030. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VI/37/2019 z dnia 18 

kwietnia 2019 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice 

na lata 2019-2030. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy z 

Lasami Państwowymi w zakresie bieżącego utrzymania drogi oznaczonej numerami L9-10P w 

Leśnictwie Orły Nadleśnictwo Złoczew. 

Radna Justyna Brąś zapytała o zakres utrzymania drogi. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr VI/38/2019 z dnia 18 

kwietnia 2019 r. w sprawie wyrażenia woli współpracy z Lasami Państwowymi w zakresie bieżącego 

utrzymania drogi oznaczonej numerami L9-10P w Leśnictwie Orły Nadleśnictwo Złoczew. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 13 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- przedstawił informację dotyczącą zmian w gospodarce odpadami oraz frakcji odpadów i wymogów 

rozporządzenia. 

- przedstawił zmiany, które zostały przyjęte wraz z uchwałą w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2019 rok. 

- wyraził zdanie, że Radni byli zbyt mało aktywni w dyskusji z przedstawicielami powiatu. 

- złożył życzenia z okazji Świąt Wielkanocy. 

Radny Antoni Sowizdrzał zapytał o jakość wody z SUW Brąszewice. 

Wójt Gminy udzielił informacji dotyczących jakości wody. 

Radny Andrzej Smok zapytał o wpływ suszy na ujęcia wody. 

Wójt Gminy poinformował, że niższe ciśnienie w wodociągu spowodowane było wyłączeniem 

hydroforni Brąszewice. Dodał, że obecna susza zaczyna doskwierać już mieszkańcom. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych. 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady VI sesji Rady Gminy o godzinie 1230.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 

 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


